
Referat fra FAU-møte 24.august 2022

Tilstede: Ann-Kristin Mo, Kristine Rosenbäck Urang, Hege Reiertsen, Ricki
Sickenger, Nils Henry Rasmussen, Kenneth Fjørstad, Anne Marte Hansen (ref)

Meldt fravær: Karina Tofting Ripe, Reyess Serrano, Anne-Grete Bakke

1. Fått et nytt medlem i fau. Vi håper at etter foresattmøtene så er det enda flere
nye medlemmer.

2. Informasjon fra rektor
- 8.trinn har 84 elever
- 1.trinn har 31 elever
- Økende elevtall, muligens bedre økonomi for skolen.
- 16 nye ansatte siden januar og store endringer i ledelsen det siste

skoleåret. Må få tid til å sette seg
- Mye lek og sosialt de første ukene av skoleåret på alle trinn
- Torsdag uke 34 er det vennskapsdag som 10.trinn arrangerer for hele

skolen.
3. Helsevern tilsyn

- De kommer til skolen 31.august for å se på bygningsmasse og
uteområder + dokumentasjoner

4. Juniorklubb
- en prøveperiode
- en gang i måneden per trinn 5.-7.trinn
- mer informasjon vil komme på foresattmøtene

5. Trinnoppgaver
- på foresattmøte i høst vil trinnoppgavene til de ulike trinnene bli lagt

fram
6. Foresattmøter

- fau vil informere om litt diverse på alle de 10 foresattmøtene
7. Eventuelt

a. Avslutninger
- Drøfter avslutninger med ansatte, skal de gjøres noen endringer, hva

vil vi ta med videre
b. Timeplaner
- timetall var feil tidligere skoleår, er korrigert nå
- mat og helse diskuteres om det skal flyttes på ett trinn eller fordeles

trinn (skal være både på barnetrinn og ungdomstrinn)
c. Ny læreplan
- nytt fra i år, lærere lager årsplan
- det vil bli tatt opp på foresattmøtene hvordan skolen jobber
d. Toalett
- meldt inn som avvik
- 1 toalett på flere trinn (gjelder gamledelen)



e. Chromebooks
- skolen krever at de skal tas hjem og lades hjemme
- sak som må drøftes, tas opp i smu/su. Flere ønsker at elever skal

velge om de skal ha de med hjem, slippe å være redd for å ødelegge
de/bli frastjålet.

f. Hjertesone og fortau
- pålegg fra bystyret at alle skoler skal ha hjertesone
- mål at flest mulig elever skal gå til skolen og gi elevene tryggere

skolevei
- Skolen og FAU oppfordrer foresatte til å la være å kjøre til skolen.
- FAU ta denne saken videre, da skoleveien for flere elever er blitt mer

utrygg etter at hjertesone ble innført
g. Vennskapsbenk
- Skolen har planer om å få til noe slikt
h. Utlån av skolelokaler
- mulig å låne skolens lokaler til bursdagsfeiringer for hele trinnet/felles

bursdagsfeiringer
- Helger er best, da gymsal er en del utlånt.
- Ta kontakt med kontoret ved behov
i. Super!!
- et program som kommer neste skoleår
- sosialt program
- forlengelse av mot programmet de har på ungdomsskolen

8. Valg
- Blir gjennomført neste fau møte

Neste fau møte onsdag 5.oktober klokken 19.30.


